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Protokoll årsmöte 2025-05-03, kl. 11:00. 

Skövde Atlet- och Brottarklubb 

Org nr: 866001-2736 

Skövde Golfrestaurang. 
 

Närvarande: Jörgen Andersson, Karolin Rosén, Josef Rosén, Kent Sjödin, Henrik Kroon,  
Pontus Svensson, Roger Blom, Ingela Blom, Angelica Fällström, Bert-Ola Karlsson 

 
§1. Mötets öppnande – Ordförande Jörgen Andersson hälsade alla välkomna förklarade 

mötet öppnat. 

 

§2. Val av mötesordförande – Jörgen Andersson valdes till mötesordförande. 

 

§3. Val av mötessekreterare – Karolin Rosén valdes till mötessekreterare. 
 

§4. Godkännande av dagordning – Dagordningen godkändes. 

 

§5. Val av två justeringsmän att jämte ordförande justera mötets protokoll, de är  
också rösträknare. 
Roger Blom 

 Josef Rosén  

§6. Fastställande av röstlängd för mötet. 
 Godkänt. 
 

§7. Mötets behöriga utlysande. 
Godkänd. Kallelse utskickad enligt gällande ordning. 

§8. Föredragning av styrelsens verksamhetsberättelse för år 2024. 
 Jörgen läste upp verksamhetsberättelsen för 2024 och den godkändes av årsmötet. 
 

§9. Föredragning av resultat och balansräkning för år 2024. 
Bert-Ola läste upp resultat och balansräkning för 2024 och den godkändes av 
årsmötet. 

 

§10. Föredragning av revisorernas berättelse. 
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Bert-Ola redovisar revisor Cenneth Eklundhs revisionsberättelse. Resultat och 
balansräkning har förts utan anmärkning och revisorn rekommenderar ansvarsfrihet 
för styrelsen för den aktuella verksamhetsperioden. 

§11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 
 Stämman beslutade att bevilja ansvarsfrihet för styrelsen. 

§12. Fastställande av medlemsavgifter. 

Styrelsens förslag:  

Familjemedlemskap gäller för alla under 15 år. Hela familjen skrivs in som medlemmar 

 (1 aug - 31 juli) och har då tillgänglighet till den träning klubben erbjuder samt brottargympa.  
Kostnad 1500 kr/år 

 
Från 15år och uppåt kan enskilt medlemskap tecknas. Kostnad 900kr/år. 
 
Stödmedlemskap innebär att man är medlem men ej tränar. Kostnad 400 kr/år. 
 
Aktiva tränare över 15 år (utan aktiva barn i föreningen) blir medlemmar avgiftsfritt. 
 
Om man blir medlem efter årsskiftet debiteras halva avgiften. 
 
Brottargympans terminsavgift är 500kr per termin/barn. Medlemskap ingår ej. Dock är det möjligt och 
mer förmånligt att teckna familjemedlemskap om man har flera aktiva barn i brottargympan. 

 
Styrelsens förslag godkänns av årsmötet. 

 

 

§13. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 
 Inkommen motion: 

- Utse Stefan Svärd till hedersmedlem.  
Stämman röstar för att utse Stefan Svärd till hedersmedlem nummer 12.   

 

§14. Fastställande av verksamhetsplan samt budget för det kommande   
verksamhetsåret-/ räkenskapsåret. 

Jörgen redogjorde för styrelsens verksamhetsplan och budget. Verksamhetsplan och 
budget godkändes av stämman och är därmed fastställd. 

 

§15. Val av 

a) Ordförande på en tid av 1år.  
Jörgen Andersson 

 
b) Tre ledamöter till styrelsen på en tid av 2 år. 

Ulrika Holmström (omval) 
Roger Blom (omval) 
Tigran Khudanyan (nyval) 
 

c) Fyllnadsval på en tid av 1 år. 
Angelica Fällström (nyval) 
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d) Tre suppleanter på en tid av 1 år. 

Pontus Svensson (omval) 
Anna Lundström (nyval) 
Valberedningen har inte lyckas hitta en tredje suppleant, den är vakant tills vidare. 
 

e) Revisor och revisorssuppleant på en tid av 1 år. 
Revisor: Cenneth Eklundh 

Bert-Ola Karlsson och Kent Sjödin valdes till revisorssuppleant. 
 

§16. Val av 1 ledamot till valberedningen på 2 år, jämte sittande Henrik Kroon 
(sammankallande) och Stefan Svärd. 

 Pontus Melvisson 
 

§17. Val av ombud till möten där föreningen har rätt att vara representerad  
genom ombud. (Svenska brottningsförbundet och Västergötlands brottningsförbund) 

SBF: Styrelsen får i uppdrag att besluta om lämplig representant. 

VBF: Styrelsen får i uppdrag att besluta om lämplig representant. 
 

§18. Förslag på ändring av stadgar. 
Inga förslag att redovisa 

 

§19. Övriga frågor. 
 

- Fråga angående hur länge klubban får vara kvar i befintlig lokal ställdes.  
Styrelsens svar är att kommunen inte kan ge några klara svar hur länge vi får vara 
kvar. Styrelsen har påbörjat ett arbete med att hitta ny större lokal.  

 
 

§20. Mötets avslutande. –  Ordförande, Jörgen Andersson, avslutade mötet. 
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Mötesordförande Vid protokollet 

----------------------- ----------------------- 

Jörgen Andersson Karolin Rosén 

  

Justerare Justerare 

---------------------- ----------------------- 

Roger Blom Josef Rosén 

 


